
 
香港中文大學聯合書院 

二零一八至二零一九年度畢業典禮 
 

聯合書院二零一八至二零一九年度畢業典禮將於二零一九年十一月七日(星期四)下午三時三十分假香港中文
大學邵逸夫堂舉行。整個書院畢業典禮約為兩小時十五分，畢業生屆時將獲個別介紹上台行禮。典禮前書院將
於校園舉行植樹儀式及安排畢業生於曾肇添樓石梯拍攝畢業照，並為各出席的畢業生及嘉賓提供精美三文治
餐盒。當日書院的畢業活動暫定如下： 

時間 活動 地點 

下午一時正 拍攝書院畢業生團體照暨植樹儀式 書院胡曾石梯 

下午一時三十分 午餐 書院校園 

下午三時三十分 聯合書院畢業典禮 邵逸夫堂 

為方便統籌工作，請於二零一九年十月七日前登上中文大學畢業典禮網頁http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong 
登記。 

由於邵逸夫堂座位有限，每位畢業同學只能邀請最多兩位家長出席觀禮，座位安排將按先到先得原則酌情處
理，家長或會被安排到其他講室觀看電視轉播畢業禮。 

請各同學於二零一九年十月七日前登上中文大學畢業典禮網頁 http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong 登記，書
院將無法為逾期回覆者安排座位，敬希垂注。 
 
 
 
 

聯合書院學生輔導處啟 
 
二零一九年九月 
 
 

United College 2018 - 2019 Graduation Ceremony 

The College 2018 - 2019 Graduation Ceremony will be held on Thursday, 7 November, 2019 at 3:30 p.m. at Sir Run 

Run Shaw Hall.  The whole Ceremony will last for about two hours and fifteen minutes. Each College graduate will 

ascend the stage to be recognized individually. Before the Ceremony, there will be a Tree Planting Ceremony cum 

Group Photo-taking session for the graduating class on the College campus. Light lunch will be provided for graduates 

and guests. 

 A tentative rundown of the day’s activities is summarized as below:  

1:00 pm Group photo-taking for UC Graduates 

cum Tree Planting Ceremony 

Grand Steps beside Tsang Shiu Tim Building 

1:30 pm Lunch College Campus 

3:30 pm United College Graduation Ceremony  Sir Run Run Shaw Hall, CUHK  

All College graduates are requested to register online at http://www.cpr.cuhk.edu.hk/cong by 7 October 2019 for 

seating arrangement at the College Graduation Ceremony.  Due to limited capacity of the Sir Run Run Shaw Hall, each 

graduate can only invite two guests to attend the Ceremony.  Allocation of the guest tickets will be on first-come, first-

served basis and the College will arrange some of the guests to view the live broadcast of the Ceremony at the nearby 

classrooms/lecture halls. 

 

Please register online by 7 October 2019. Late registration will not be considered. 
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